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         Updated on 23 June 2025更新日期 2025年 8月 4日 

Star Voyager 領航星號 
People Republic of China, Xiamen Entry Requirements 

 
 
1. Hong Kong Special Administration Region and Macau Special Administration Region Residents will use 

the ‘Mainland Travel Permit for Hong Kong and Macau Residents’ when entry PRC.   

香港特別行政區和澳門特別行政區居民需持有效港澳居民往來內地通行證（回鄉卡）進入中國 
 
2. Taiwan Residents will use the ‘Mainland Travel Permit for Taiwan Residents’ when entry PRC. 

台灣居民需持有效台灣居民來往大陸通行證 (台胞證) 

 
3. Visa-Free Entry Policy for Foreign Tourist Groups Traveling by Cruise Ships 

外國旅遊團乘坐郵輪入境免簽 

 
Authorized travel agent will submit the group tourist list (2 person and above) to Xiamen Immigration 1 
day prior to ship arrival at Xiamen for necessary application. Passengers to arrive and depart with same 
cruise ship only, not allowed to disembark in Xiamen, China. 

我司將委託合資格組團旅行社須於船抵達廈門一天之前提交相關的旅客團隊名單(2 人及以上)與

廈門邊防站進行有關申請。僅限於同一郵輪抵達和出發，不允許在廈門離船。 

 
4. Application of Mainland Travel Permit for Taiwan resident ("Tai Bao Zheng") 

辦理一次性台灣居民來往大陸通行證(台胞證) 
 
Application & Handling Fee : HKD45 per person (to be paid onboard) 

申請及行政費用: $45 港幣 (每人) (於船上支付) 

 

Required Documents 所需文件:  

- Taiwan ID card (Original & Copy) 台灣身份證原件及複印本 

- Completed application form 台灣居民來往大陸通行證申請表 
- Recent color photograph (digital photograph in JPEG format & a photo with size of 40mmX30mm) 

彩色近照(照片電子版及 1張 2吋沖印版(規格：40mmX30mm） 

 

備註：首次申請台胞證 免費 / First-time application of “Tai Bao Zheng” is free of charge 


